
Snart lys over fodgængerfelt

De to fodgængerfelter på Hou vejen er nu blevet tydeligt 
markeret og inden længe kommer der lys på overgangen. Så 
er det forhåbentligt slut med at køre for stærkt gennem Hou. 

Måske det også hjælper fodgængere mere sikkert og lettere 
over på den anden side af vejen. Det er dog stadig vigtigt at 
huske på, at det første skridt ud i fodgængerfeltet er den 
enkeltes eget ansvar. Derfor vil det nu klæde bilisterne at gøre 
holdt ved fodgængerfeltet, når de kan se en ventende 
fodgænger – ganske som vi lærer det, når vi erhverver vores 
kørekort. Ganske mange glemmer både det samt en passende 
lav hastighed gennem byen.

Men snart er der ingen undskyldning for ikke at få øje på 
fogængerfeltet. Og husk: lidt for høj hastighed, kan få meget 
store og alvorlige konsekvenser. SÆNK FARTEN.
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